
Rada Sminy i Miasla Kczieglowy 
42-350 K 02 I E GLOW Y 

ul. Pl. Moniuszki 14 
wol. sJQdc-

Nr OR-BR.0002.5.201S 

PROTOKOL Nr V/2015 

z pi~tej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
odbytej w dniu 251uty 2015 r. w godzinach 15,00 -17,20 

w Urzt'dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podjt'te na sesji: 

1. Uchwala Nr 25NI2015 w sprawie okreslenia obowiqzujqcych na drugim eta pie 

post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia spelnienia kryteri6w 
oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w. 

2. Uchwala Nr 26NI2015 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy 
Kozieglowy na 2015 rok, Nr 16/111/20 14 z dnia 30 grudnia 2014 r. 

Miasta 

3. Uchwala Nr 27NI2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

4 . Uchwala Nr 28NI2015 sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr~bnienie funduszu 
soleckiego na 2016 rok. 

5. Uchwala Nr 29N/2015 nabycia nieruchomosci w Kozieglowach. 

6. Uchwala Nr 30N/2015 w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie i Miescie Kozieglowy na lata 201S - 2017. 

7. Uchwala Nr 31N/2015 w sprawie zmiany Studium Uwarunkowail 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy. 

kierunk6w 

8. Uchwala Nr 32N/2015 w sprawie wyboru melody ustalenia oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz uSlalenia stawki tej oplaty. 

9. Uchwala Nr 33N12015 sprawie zmiany Uchwaly nr 31NI1I2011 z dnia 24 marca 2011 r. 

w sprawie poboru podatku rolnego, Idnego, od nieruchomosci od os6b fizycznych 
w drodze inkasa oraz okreslenia inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkaso. 

10. Uchwala Nr 34NI2015 w sprawie wyrazenia zgody na przystqpienie Gminy i Miasla 

Kozieglowy do wsp61pracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych 
Subregionu P61nocnego Wojew6dztwa Slqskiego i zawarcia porozumienia pomi«dzy GiM 
Kozieglowy a pozostalymi powiatami i gminami wchodz'l.cymi w sklad Subregionu 
P61nocnego Wojew6dztwa Sl'l.skiego. 

Uchwaly stanowi'l. zal'l.czniki 1 - 10 do protoko!u. 
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Obradom sesj i przewodniczyl Przewodniczitca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesj i : 15 . 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SI((czka 
Zast((pca Burmistrza Pan Piotr Kolodziejczyk 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofBfjk 
Radni Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura, Pan Mariusz Morawiec, 

Pan J 6zef Lazar 
Radca prawny Urz((du GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor Zesporu Ekonomiczno - Administracyjnego Oswiaty Samorzitdowej 
Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G Osrodka promocji Kultury Pani Renata Garleja 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Kierownicy referat6w Urz((du GiM Kozieglowy, 
PrzewodnicZitcy Samorzitdu Mieszkailc6w Kozieg16w i Rosochacza oraz soltysi 

POr2!!dek obrad Sesji podany w zawiadomieniu : 

I. Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyj«cie protokolu z poprzedniej sesji . 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podj«cie uchwaly w sprawie okreslenia obowi<\Zujitcych na drugim etapie 

post((powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezb((dnych do potwierdzenia spelnienia 
kryteri6w oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w. 

5. Podj((cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 
6. Podj((cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podj((cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2016 rok. 
8. Podj((cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach. 

9. Podj((cie uchwaly w sprawie przyj((cia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie i Miescie Kozieglowy na lata 20 IS - 2017. 

10. Podj((cie uchwaly w sprawie zmiany fragmentu Studium Uwarunkowail i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego w zakresie dzialek nr 21/3, 18 polozonych 
w miejscowosci Lgota Nadwarcie. 

II. Podj«cie uchwaly w sprawie zmiany fragmentu Studium Uwarunkowail i kierunk6w 

zagospodarowania przestrzennego w zakresie dzialek nr 27/4, 29/2, 2617, 5911, 6011, 
30, 27/3,2712 polozonych w miejscowosci Rzenisz6w. 
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12. Podj((cie uchwaly w sprawie zmiany fragmentu Studium Uwarunkowan i kierunk6w 
zagospodarowania przestrzennego w zakresie dzialek nr 144/3, 145/3, 146/3, 147/2, 
148/2 polozonych w miejscowosci Rzenisz6w. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi((dzysesyjnym. 
14.1nformacja Przewodniczllcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi((dzysesyjnym. 
15.1nterpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski. 
17. Zakonczenie obrad 5 Sesji. 

PorZlldek obrad sesji stanowi zalllcznik nr 11 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesj i, powitala przybylych na sesj(( radnych, zaproszonych gosci oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesjajest prawomocna. 

Zgodnie z listll obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowill zalllczniki nr 12,13 do protokolu. 

Przewodniczllca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila propozycj(( ZffiJan 

w porzlldku obrad dzisiejszej sesji: 
W zwillZku z tym, ze nie rna koniecznosci dokonywania zmiany Studium Uwarunkowan 
trzema uchwalami , jak podane jest w POrzlldku obrad sesji, zmiana zostaje podj«ta w jednej 
iIchwale, a obejmuje trzy fragmenty: jeden w miejscowosci Lgota Nadwarcie oraz dwa 
w miej scowosci Rzenisz6w. 
Zaproponowala wi((c wylllczenie dw6ch punkt6w dotyczllcych zmiany Studium 
Uwarunkowan dw6ch fragment6w, a wlllczenie trzech projekt6w uchwal rozpatrzonych na 
wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady Gminy i Miasta : 
1) w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki tej oplaty, 
2) w sprawie zmiany Uchwaly nr 3 1 1V1II20 1 1 z dnia 24 marca 2011 r. dotyczllcej ustalenia 

inkasent6w podatku. 
3) w sprawie wyrazenia zgody na przystllPienie Gminy i Miasta Kozieglowy do wsp61pracy 

w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu P61nocnego Wojew6dztwa 

Sl'tskiego i zawarcia porozumienia 
Zaproponowala rozpatrzenie w/w projekt6w uchwal jako punkty 11 ,12 i 13 porzlldku obrad 

i przesuni((cie pozostalych. 
Radni nie wnosili uwag. Porzlldek obrad sesj i wraz z zaproponowanymi zmianami zostal 
przyj((ty jednoglosnie. 
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Uchwalony porzl\dek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyjc<cie protokolu z poprzedniej sesj i. 

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj"cie uchwaly w sprawie okreslenia obowi'lzuj'lcych na drugim etapie 
post"powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 

Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezbl(dnych do potwierdzenia spelnienia 

kryteri6w oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w. 

5. Podj"cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 r. 

6. Podj"cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podj"cie uchwaly w sprawie funduszu soleckiego na 2016 rok. 

8. Podj"cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach. 
9. Podj"cie uchwaly w sprawie przyjl(cia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w Gminie i Miescie Kozieglowy na lata 2015 - 2017. 

10. Podjl(cie uchwaly w sprawie zmiany fragmentu Studium Uwarunkowafl i kierunk6w 

zagospodarowania przestrzennego w zakresie dzialek polozonych w miejscowosci 

Lgota Nadwarcie i w miejscowosci Rzenisz6w. 

II. Projekt uchwaly w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplaty, 

12. Projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly nr 3 INIII20 I I z dnia 24 marca 2011 r. 

dotycz'lcej ustalenia inkasent6w podatku. 

13. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyst'lPienie Gminy i Miasta 

Kozieglowy do wsp61pracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych 

Subregionu P61nocnego Wojew6dztwa SI'lskiego i zawarcia porozumienia 

14. Sprawozdanie Burrnistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mil(dzysesyjnym. 

15 . Informacj a PrzewodnicZ'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi"dzysesyjnym. 
16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. ZakoflCzenie obrad 5 Sesji . 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforrnowala, ze protok61 

z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urzc<dzie GiM, ka:i:dy z radnych mial mozliwosc 

zapoznania si" z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z czwartej sesji, kt6ra odbyla sil( 
w dniu 29 stycznia 20 IS r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyjl(ty zostal15 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisj« Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pan Marcin B«dkowski 
2. Pan Andrzej Okularczyk 
3. Pan Antoni Luszczyk 

Ad. pkt 4 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie okreslenia 

obowi'lzuj<tcych na drugim etapie post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych 
na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezb«dnych do 
potwierdzenia spelnienia kryteri6w oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych 
kryteri6w (zal<tcznik nr 14 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 25N/2015 w sprawie okreslenia obowi<tzuj<tcych na drugim etapie 
post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy, okreslenia dokument6w niezb«dnych do potwierdzenia spelnienia kryteri6w 
oraz przyznania liczby punkt6w dla poszczeg61nych kryteri6w zostala przyj«ta 15 glosami 

"za" (j ednoglosnie). 

Ad. pk. 5 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian do uchwaly 
budzetowej Gminy i Miasta Kozieglowy na 2015 rok ( zal<tcznik nr 15 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 26N/2015 w sprawie zmian do uchwaly budzetowej Gminy 
Kozieglowy na 2014 rok zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 6 

Miasta 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal<tcznik nr 16 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 27N/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 

przyj«ta zostala przyj«ta 15 glosami "za"(jednoglosnie). 
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Ad. pkt 7 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie nie wyrai:enia zgody 
na wyodr«bnienie funduszu solecki ego w 2016 roku ( zal<tcznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 28N/2015 w sprawie nie wyrazenia zgody na wyodr«bnienie funduszu 
solecki ego w 2016 roku zostala przyj«ta 14 glosami "za"(jednoglosnie). 

Ad.pkt8 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia 

nieruchomosci w Kozieglowach (zal<tcznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 29N/2015 w sprawie w sprawie 

zostala przyj«ta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

nabycia nieruchomosci w Kozieglowach 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj«cia Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny w Gminie i Miescie Kozieglowy na lata 2015· -':' 2017 
(ial<tcznik nr 19 do protokolu). Roczne sprawozdanie z realizacji zadan z zakresu wspierania 
rodziny za 2014 rok stanowi zal<tcznik nr 20. 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 30N/2015 w sprawie przyj«cia Gminnego Programu Wspierania Rcidziny 
w Gminie i Miescie Kozieglowy na lata 2015 - 2017 zostala przyj«ta 15 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 10 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Studium 
pwarunkowail i kierunkow zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy 

( zal<tcznik nr 21 do protokolu). 

Uchwala Nr 31N/2015 w spraw!e zmlany Studium Uwarunkowan i kierunk6w 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy zostala przyj«ta 15 glosami 
;,za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyboru metody 
ustalenia oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej oplaty 

( zahtcznik nr 22 do protokolu). 
Radni nie wnosi1i uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 32N/2015 w sprawie wyboru metody ustalenia opiaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opiaty zostala przyj«tal5 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 12 

Pan Antoni Luszczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly nr 
31NI1I20 II z dnia 24 marca 2011 r. w sprawie poboru podatku rolnego, lesnego, od 
nieruchomosci od os6b fizycznych w drodze inkasa oraz okreslenia inkasent6w i wysokosci 
wynagrodzenia za inkaso ( zalitcznik nr 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 33N/2015 w sprawie zmiany Uchwaly nr 3 I NIII20 I I z dnia 24 marca 2011 r. 
w sprawie poboru podatku rolnego, lesnego, od nieruchomosci od os6b fizycznych w drodze 
inkasa oraz okreslenia inkasent6w i wysokosci wynagrodzenia za inkas zostala przyj«ta 15 
glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Marcin B«dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na 
przystitPienie Gminy i Miasta Kozieglowy do wsp61pracy w ramach Regionalnych Inwestycji 
Terytorialnych Subregionu P61nocnego Wojew6dztwa SlllSkiego i zawarcia porozumienia 
pomi«dzy GiM Kozieglowy a pozostalymi powiatami i gminami wchodzitcymi w sklad 
Subregionu P61nocnego Wojew6dztwa Slitskiego ( zalitcznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 34N/2015 w sprawie wyraZenia zgody na przystitPienie Gminy i Miasta 
Kozieglowy do wsp61pracy w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych Subregionu 
P61nocnego Wojew6dztwa Slitskiego i zawarcia porozumienia pomi«dzy GiM Kozieglowy 
a pozostalymi powiatami i gminami wchodzitcymi w sklad Subregionu P61nocnego 
Wojew6dztwa Slitskiego zostala przyj«tal5 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt14 

Burmistrz Pan Jacek SI«czka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 
mi«dzysesyjnym: 
- odbywajit si« zebrania soleckie, na kt6rych dokonywany jest wybOr soltys6w na kolejnit 
kadencj«. Do tej pory odbyly si« dwa zebrania zakOI1czone wyborami soltys6w: w Nowej 
Ku:i:nicy , gdzie soltysem pozostala Pani Danuta Biala, oraz w Milosci , gdzie soltysem 
Wybrany zostai Pan Jaroslaw Morawski. Zgodnie z harmonogramem wybory zakonczit si« do 
konca kwietnia br. ; 
- w Gminie i Miescie Kozieglowy odbyly si« konsultacje spoleczne, kt6rych wynikiem jest 
podj«ta w dniu dzisiejszym uchwala okreslajitca obowiitzujitce kryterium na drugim etapie 
post«powania rekrutacyjnego do przedszkoli. Podzi«kowai mieszkancom uczestniczitcym 
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w konsultacjach , Komisji Rozwoju Spolecznego, WiceprzewodnicZllcemu Rady GiM Panu 
Zenonowi Jareckiemu oraz Dyrektorowi ZEAOS Pani Katarzynie Zychowicz za sprawne 
przeprowadzenie konsultacji i wnioski , ktore wypracowano podczas konsultacji. Jest to 
procedura okreslona w nowelizacji ustawy 0 systemie oswiaty. Mysli , ze wskazane w drugim 
etapie kryteria nie b«d!\. konieczne do stosowania, poniewaz gmina jest w stanie zapewnie 
miejsce dla dzieci 5 letnich i mlodszych w wieku 3-4 lat. Liczba miej sc oferowanych 
w przedszkolu i oddzialach przedszkolnych jest wic<ksza niz demografia . Oferujemy zajc<cia 
nie tylko w bezplatnym wymiarze 5 godzin dziennie , ale rowniez w kolejnych godzinach , 
ktore s!\. odplatne - I zl za 1 godzin«. Deklaracje rodzicow wymuszaj!\. na organie 
prowadz!\.cym gotowose utrzymywania tych zajc<e, ale bardzo malo dzieci korzysta z tej 
formy. Zachc<ca! do korzystania z tej oferty zajc<e ponadwymiarowych. Zachc<cal do posylania 
dzieci do przedszkol i na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy , bo s!\. dzieci ktore ucz«szczaj!\. 
do przedszkoli w s!\.siednich gminach: Myszkow, Poraj ,Wozniki i z budzetu Gminy i Miasta 
przekazywane s!\. srodki do tych gmin. Rowniez dzieci z innych gmin uczc<szczaj!\. do 
przedszkoli na naszym terenie. Gmina Kozieglowy jest w pelni przygotowana do wychowania 
przedszkolnego. Na terenie Gminy, w Starej Hucie, funkcjonuje oddzial integracyjny 
przedszkola i coraz wic<cej rodzicow posyla tam dzieci do przedszkola; 
- w Starostwie powiatowym w Myszkowie odbylo sic< spotkanie w sprawie regulacji 
stosunkow wlasnosciowych nieruchomosci i gruntow, ktore powinna przej!\.e gmina lub 
powiat. Uregulowania wymaga teren Lesniczanki - gmina konczy si« na rzece Czarce i teren 
Lesniczanki nalezy do obszaru Gminy Kozieglowy. Teren bc<dzie przekazany na rzecz Skarbu 
Pailstwa , a zawiadowal nim b«dzie Starosta Myszkowski. Kolejna nieruchomose 
wymagaj!\.ca regulacji do arnfiteatr w Rzeniszowie . Poniewaz nie rna mozliwosci zamiany 

gruntow lesnych na inne, b«d!\. podjc<te starania, by w pierwszej kolejnosci Powiat przej!\.l 
teren, a Gmina Kozieglowy przejmie go od Powiatu. Do rozwi!\.Zania pozostaje regulacja 
stanu prawnego drog 0 nieuregulowanym stanie prawnym ( np. Gromadzkiej Rady 

Narodowej). Do 2013 roku stan prawny regulowano uchwalami Rady Gminy i Miasta 
\<.ozieglowy , jako wladaj!\.cy - drogi gminne. Ostatnia z podjC<tych uchwa! zostala uchylona 
przez Wojewod« , poniewaz najpierw musi bye tytul prawny. Drogi dojazdowe do pol nie 
powinny bye kwalifikowane jako drogi gminne , mozna je przejmowae jako drogi 

wewn«trzne. Przyjmuj!\.c promes~ na wykonanie drogi nalezy realizowae zadanie na gruncie, 
na ktory posiadamy tytul prawny. B~dzie zorganizowane spotkanie Komisji Rozwoju 
Gospodarczego wraz z soltys ami celem omowienia tych kwestii; 
- odbylo si~ sprawozdanie roczne gminnej sp61ki wodnej na ktorym omawiano sprawy 
zwi!\.zane z regnlacj!\. stosunk6w wodnych i urz!\.dzeniami melioracji szczeg610wej oraz 

kwestie zwi!\.zane z dysponowaniem nieruchomosciami . Nalezy zastanowie si~ nad regulacj!\. 
stosunk6w wodnych w kontekscie nowych przepis6w (podatek melioracyjny); 
- w zwi!\.zku z pismem Zarz!\.du Powiatu zawieraj!\.cym zapytanie 0 pomocy finansowej dla 
Powiatu na realizacjc< zadail inwestycyjnych realizowanych na terenie Gminy Kozieglowy, 
Burmistrz Pan Jacek Slc<czka podkreslil, ze powinny bye wypracowane jednolite zasady 
wsp61pracy ze wszystkimi gminami w powiecie. Nie moze bye tak, ze tylko Gmina 

Kozieglowy widzi potrzeby i dofinansowuje zadania . Jezeli zostan!\. okreSlone jednolite 

zasady, samorz!\.d gminy i miasta b~dzie odnosie si« do polrzeb w zakresie zadan 
powiatowych; 
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- Gmina i Miasto Kozieglowy otrzyrnala promes(( na kwot(( 1.900.000 zl na odbudow(( drogi 
grninnej w Milosci ul. Sw. Walentego wraz z odbudow~ dw6ch przepust6w na rzece Bozy 
Stok; 
- W dniu dzisiejszyrn Komisja Gospodarki i Polityki Finansowej wizytowala nie 
wykorzystane obiekty uzytecznosci publicznej w Markowicach i Rosochaczu. Takieh 
obiekt6w na terenie GiM Kozieglowy jest wi((eej. Mom a rozwazyc przyst~ienie do projektu 
Ministerstwa Pracy i Polityki Spolecznej , kt6re przeznaczy 360 mIn zl na utworzenie 
dziennych dom6w i klub6w dla senior6w. W 2015 roku rna powstac 100 takich miejse. 
Program jest w fazie tworzenia. Ministerstwo Pracy i Polityki Spolecznej w tym roku 
zamierza przeznaczyc na ten eel 20 mIn zl. W sumie do 2020 r. b((dzie to 360 mIn zl. 
Wieloletni Program "Senior-WIGOR" to wsparcie gmin w tworzeniu i prowadzeniu 
Dziennych Dom6w Senior-WIGOR oraz Klub6w Seniora-WIGOR. 
Samorz~dy b~d~ mogly ubiegac si(( 0 dofinansowanie utworzenia plac6wki w wysokosci do 
80% calkowitego kosztu realizaeji projektu (maksymalnie 100 tys. zl). Dofinansowanie 
wyposaz.enia dziennego domu wyniesie do 50 tys. zl oraz do 25 tys. w przypadku k1ubu. 
B((dzie mozna starac si~ takZe 0 dotacje na utrzymanie plac6wki. Dofinansowanie na 
dzialalnosc biez~c~ na jednego uczestnika wyniesie do 200 zl w Dziennym Domu Senior -
WIGOR oraz do 150 zl w Klubie Senior. Bylaby to oferta dla zagospodarowania obiektu 
w Rosochaczu. B((dzie przeanalizowana sytuaeja w zakresie potrzeb w tym zakresie. Gmina 
i Miasto Kozieglowy dysponuje samochodem dostosowanym do przewozu os6b 
niepelnosprawnych . Samoch6d ten jest do dyspozycji Warsztat6w Terapii Zaj((ciowej 
w Wojslawicach. Nalezy obecnie zapewnic miejsce do garazowania; 
• jest mozliwosc skorzystania z projektu dotycz~cego dzieei najmlodszych, do lat 3 tzw. 
program zlobkowy. Komisja Rozwoju Spolecznego zapozna si(( z zalozeniami projektu 
i odniesie si(( do propozycji. Ponadto Komisja Rozwoju Spolecznego wsp6lnie z dyrektorami 
plac6wek oswiatowych powinna zapoznac si(( z planami i oczekiwaniami w zakresie tematu 
szkolno-przedszkolnego; 
- w zakresie gospodarki odpadami Burmistrz Pan Jacek Sl((czka wyjasnil, ze pojawil si~ 
problem przy wyborze operatora, kt6ry rna realizowac to zadanie. Mieszkancy plac~ po 6 zl 
od osoby przy selektywnej zbi6rce odpad6w i 15 zl przy odbiorze odpad6w zmieszanych. 
Chcemy realizowac to zadanie jak najtaniej, ale jest to zalezne od firm startuj~cych 

w przetargu i oferuj~cych cen~. Pierwszy przetarg zostal uniewaz.niony, powt6rzono 
procedur~ przetargow~. Do konca ubieglego roku byl czytelny system zbi6rki odpad6w , 
za 1 ton~ odpad6w zmieszanych placono 500 zl , a za 1 ton(( odpad6w selektywnie zebranych 
firma odbieraj~ca placila 250 zl. Obecnie za zmieszane smieci placimy 474,90 zl za ton~, a za 
selektywnie zebrane odpady 768,44 zl za ton(( , czyli zachodzi pytanie nad sensem 
selektywnej zbi6rki odpad6w. Usluga wzrosla 0 ponad 100.000 zl. w 2014 roku, aby 
zbilansowac gospodark~ odpadami, z budzetu gminy doplacono ponad 350.000 zl. Nie 
podwyzszano stawek , bo czekamy na rozstrzygni~cie przetargu unijnego, w dniu 9marca br. 
planowane jest otwarcie przetargu; 
- podpisane s~ umowy na kanalizaej~ dla zlewni Post((P i Kozieglowy; 
- w zwi~zku z tym, ze na terenie Gminy coraz cz~sciej maj~ miejsce kradzieze, uczulil by 
wzmocnic czujnosc i podejrzane sytuacje zglaszac Policji; 
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- w dniu dzisiejszym podj~to uchwal~ 0 nie wyodr~bnianiu w 2016 roku funduszu soleckiego. 
Fundusz ten wia;ze si~ z pewnymi regulami i utrudnieniami , lokalnymi programami rozwoju, 
uchwalami rad soleckich , kontrolami i niewiele solectw w rezultacie mogloby skorzystac 
z tego funduszu. Rok rocznie w kazdym solectwie na r6zne zadania wydawane s'l wyzsze 
srodki niz wynosilby fundusz solecki. Po zakoiIczeniu wybor6w soleckich b«d'l spotkania 
z soltysami i mozna przedyskutowac temat na lata nast«pne. 

Ad. pkt 15 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi~dzysesyjnym. 
W okresie od sesji Rady w dniu 29 stycznia 2015 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej sesji, 
- zwolanie wsp61nego posiedzenia komisji Rady na dzieiI 23 luty 

praca nad materialami sesyjnymi, 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma: 

- pismo z Cz«stochowskiego Zwi<\Zku Sp61ek Wodnych w Cz,<stochowie informuj'lce, 
iz w dniu 5 marca br. 0 godz. 12,00 na dzialce w Osieku odb«dzie si« spotkanie, 0 kt6re 
wnosil Pan Mieczyslaw Kr61ewski . Przewodnicz'lca Rady zwr6cila si« do Pani Darii Paterak 
- Soltysa wsi Osiek, by uczestniczyla w tym spotkaniu; 

- pismo Komendanta Powiatowego Policji w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia finansowego 
na zakup dw6ch radiowoz6w, na zasadzie wsp61finansowania przez wszystkie samorz'ldy 
dzialaj'lce na terenie powiatu myszkowskiego; 

- sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzeiI nauczycieli na poszczeg61nych stopniach 
awansu zawodowego 

- pismo z Centrum Jana Pawla II w Krakowie informuj'lce, iz Uchwal'l Sejmu RP z dnia 5 
grudnia 2014 roku, obecny rok 2015 zostal nazwany Rokiem Jana Pawla II. W pismie zawarta 
jest prosba 0 wsparcie finansowe budowy Centrum Jana Pawla II w ramach srodkow na 
promocj« samorz'ldu, co b~dzie znakiem na zaangazowanie si« w obchody Roku Jana Pawla 
II; 

dniu dzisiejszym do wiadomosci Rady wplyn~lo pismo od Starosty Powiatowego 
w Myszkowie , kierowane do Pana Burmistrza w sprawie udzielenia pisemnej odpowiedzi 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu na realizacj« zadaiI inwestycyjnych 
realizowanych w 2015 roku na terenie Gminy Kozieglowy uchwalonych przez Rad~ Powiatu. 
Przewodnicz'lca Rady podkreslila, ze nie bylo roku, by z budzetu gminy nie dofinansowano 
inwestycji z zakresu zadaiI powiatu , przez caly czas bylismy gmin'l wiod'lc'l w dotowaniu 
inwestycji prowadzonych przez powiat myszkowski. Jestesmy w dalszym ci<:tgu za 
utrzymaniem tych zasad , ale pod warunkiem, ze wszystkie gminy w powiecie b«d'l 
traktowane jednakowo. 
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Ad. pkt 16 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 17 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Radny Rady Powiatu Pan Mariusz Morawiec poinformowal, ze takie pisma zostaly 

skierowane do wszystkich gmin w powiecie myszkowskim. Do tej pory gmina Kozieglowy 
wiod'tco uczestniczyia w realizacji zadail powiatowych i dawala przykiad innym 
samorz'tdom. W poprzedniej kadencji mialy miejsce inwestycje powiatowe bez 
wsp6Ifinansowania innych gmin. Jako czlonek Zarz'tdu Powiatu b~dzie optowal za tym, by 
Starosta wypracowal zasady. Deklarowal, ze jezeli na Radzie Powiatu b~d't poddane pod 
glosowanie inwestycje w innej gminie bez wsp61finansowania samorz'tdu, nie b«dzie 

glosowal "za". 
W zwi'tzku z informacjami w prasie , ze utrudniany jest kontakt z radnymi , prosil aby 
udost~pniae jego numer telefonu i udost«pnie na stronie internetowej Urz«du GiM. Radni 
powiatowi mog't pelnie dyzur raz w miesi'tcu jezeli b«d't mieli udost'tPnione pomieszczenie 
w Urz«dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 
- Radny Rady Powiatu Pan J6zef Lazar poinformowal, ze w dniu wczorajszym odbylo si« 
posiedzenie Komisji Rozwoju Rolnictwa , na kt6rym dyskutowano 0 drazliwym temacie 
jakim jest scalanie i uporz'tdkowanie grunt6w. Podzi«kowal Radnemu Damianowi Cesarzowi 
i Soltysowi z Winowna Panu Tadeuszowi Tomczykowi za udzial w posiedzeniu. 
Poinformowal, ze Pan Tadeusz Tomczyk zadeklarowal, ze wsp61nie podejmie si~ tematu 
uporz'tdkowania stanu geodezyjnego, bo punkty graniczne Sit bardzo zaniedbane. R6wniez 
i Soltys Gniazdowa zadeklarowal udzial. Podobnie jak Radny Pan Mariusz Morawiec 
zwr6cil si« 0 umieszczenie jego telefonu na stronie internetowej Urz~du Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 
- Wiceprzewodnicz'tcy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pan Zenon Jarecki zabral glos 
odnosnie artykulu umieszczonego w "Gazecie Myszkowskiej", a dotycz'tcego wyjazdu 
radnych i urz~dnik6w na szkolenie do Zakopanego. Poinformowal, ze zar6wno 
przedstawiciele Biura projektu - Partner VULCAN jak i uczestnicy szkolenia poczuli si« 
urazeni artykuIem, kt6ry zawiera niescislosci i przekIamania. Odczytal oswiadczenie z Biura 
projektu - Partner VULCAN skierowane do Urz«du GiM Kozieglowy oraz do wiadomosci 
Redaktora Naczelnego Gazety Myszkowskiej Pana Jaroslawa Mazanka. Pan Zenon Jarecki 
przedstawil r6wniez wyjaSnienie uczestnik6w szkolenia , kt6re powinno bye zamieszczone 
jako sprostowanie do wspomnianego artykulu ( oswiadczenia w zal'tczeniu). 
Radna Pani Gra:i:yna Sitek zapytaia kto redagowal wyjaSnienie uczestnik6w szkolenia. 
StwierdziIa, ze jako sprostowanie wystarczy przekazae do "Gazety Myszkowskiej" 
oswiadczenie Biura projektu VULCAN. 
Obecna na sesji redaktorka "Gazety Myszkowskiej" odm6wila przyj~cia pi sma 
wyjasniaj'tcego , proponuj'tc by przekazano je autorowi artykulu. 
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Ad. pkt 18 

Wobec wyczerpania porzlldku obrad, Przewodniczllca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamkn~la obrady pi<ttej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi«kuj<tc 

radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady pi<ttej Sesji zakonczono. 

Protok61 sporz<tdzila: 

U'Pl" 'kZEWODN GZA,.GA RADY 
.3mmy . M'3 a ozieglowy 

.t. ejczyk 


